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1. Schválení programu 9. zasedání AS ČVUT 

J. Janoušek – přivítal přítomné na zasedání. Zasedání je mimořádné, je předložen bod Schválení Rozpisu. Navrhl program s přidaným bodem o 

schválení dílčí komise pro volby do AS ČVUT u studentských zástupců nefakultních součástí.  

Usnesení 09-01: AS ČVUT schválil program 9. zasedání s přidáním bodu Schválení dílčí volební komise pro volby do AS ČVUT na 

nefakultních součástech. 

Počet osob s hlasovacím právem: 36 

Hlasování: 36-0-0 Usnesení bylo přijato.   

2.  Informace rektora 

Rektor – jeho jediné téma je rozpis, což je následující bod.  

3. Schválení Rozpisu příspěvků a dotací 2023 

Rektor – . vzhledem k tomu, že jde o závažný bod, který chceme dobře prodiskutovat a pochopit, má zprávu, kterou chtěl přednést. Na úvod chtěl říct 

 informace, abychom se dostali do diskuse. Všichni vnímáme, že situace, ve které je státní rozpočet je velmi komplikovaná a bude to mít 
dopad i na vysoké školy. To si uvědomují i s děkany a od jara se snaží hledat řešení, jak ušetřit na mimonormativu a administrativních věcech. Musíme 

ale rychle reagovat na požadavky, které se týkají našich systémů, jako jsou kyberútoky, celková ochrana. Dále máme vnucený velký tlak na 

elektronizaci našich procesů, které přijímáme a je potřeba dělat nová opatření, která vychází z národní i evropské legislativy. Nebo z vývoje 

společnosti, která k digitalizaci spěje. Z hlediska indikátorů, jak jsme hodnocení a jak se na náš pohlíží v žebříčcích se musíme posouvat, což v sobě 

má spojené náklady. S děkany jsou si vědomi, že sílící konkurence ze strany ostatních univerzit způsobuje, že ČVUT ztrácí svoji pozici a postavení 
a začínají nás univerzity dobíhat a předbíhat v některých výkonech. To že tato situace je závažná a proces vyjednávání, jak se dostat dál vedl k tomu, 

že zahrnujeme i požadavek o diskusi nových principů metodiky, které budou definovat systém financování, motivaci, a to, jak poběžíme v 

následujících letech, přibližně 3 roky. Poděkoval děkanům, předsedovi AS a předsedovi hospodářské komise, jelikož dlouho konstruktivně diskutovali 

a dostali se ke společné dohodě, která je dnes předložena spolu s rozpisem. O rozpisu se jednalo s děkany na kolegiích a dalších orgánech i za 

přítomnosti J. Janouška. Snažili se diskutovat a pochopit to, jak je potřeba financovat mimonormativní součásti a nárůst, který tam je, je vysoký. 
Mluvíme o tom od počátku dubna, kdy jsme to poprvé představovali. Ten nárůst je způsobem tím, že jsou vyčerpány rezervy na rektorátu i VIC, které 

vykrývaly náklady na tvorbu odpisů a FRIM spojený se závazky, které vyplývají z technického zhodnocování vybavení nebo betlémského paláce. 

Jedná se o 40 milionů ročně, které nebyly v minulých letech nárokovány z rozpisu v mimonormativních rozpočtech. Ten fakt krytí z rezerv nebyl 

tehdejším kvestorem dostatečně komunikován, takže v kolegiu se k diskusi, která tuto situaci detekovala a řešila dostali letos. Proto ta opatření 

uvádíme do života teď. Je potřeba ta opatření a systém vyvinout rychle a zareagovat, tak abychom to fungovalo. Společná dohoda má v sobě součást, 
která se týká letošního roku, ale i plán, jak směrovat a minimalizovat náklady na mimonormativ v následujících letech. O principech toho, jak to běží 

mluvili už od minulého semestru na různých fórech a hospodářské komisi. Je rád, že základní principy byly pochopeny a akceptovány. Jak on, tak 

děkani, tak předseda AS nechce připustit, aby tohle navýšení bylo součástí dalších let. Proto je tato částka rozdělena do 2 složek. První je základ, 

který po započítání koeficientu dýchání se vztahuje k předešlému roku a druhou je mimořádné jednorázové navýšení, které v roce 2023 umožnuje 

realizaci rozpočtu. Abychom odlehčili a zmírnili dopad tohoto navýšení, dohodli jsme se, že nebudeme odvádět prostředky do MTZ za přístroje, což 
je asi 26 milionů. V případě, že by byly v rozumné výši úroky na centru škola, mohli bychom to využít k pomoci. Není to nic, co by zasáhlo tuto věc. 

Toto je věc, která je obsahem toho, co s děkany prodiskutovali s čímž přichází sem na další stupeň diskuse. Výsledkem jednání je předložená dohoda, 

která byla potvrzena na jednání kolegia rektora a s ní související Rozpis, který z ní vychází. My tuto dohodu, tak jak leží, budeme v kolegiu auditovat 

každý rok. Bude se řešit, jestli nás externí podmínky nevykolejily z té trajektorie, kterou chceme. Základ je dojít v roce 2026 k 10% nákladů v 

příspěvku a dotaci v mimonormativní činnosti.  Tento cíl je postupný. Je to dosažení postupným snižováním podílu a dostaneme se k částce 
10% v roce 2026. Abychom toho dosáhli zahájili jsme procesní a personální audit na rektorátu, který by měl zefektivnit administrativní činnosti. 

Povede ke snížení stavů na rektorátu a patřičné reorganizaci. V následujících letech budou odpisy mimonormativních složek prostřednictvím RPZ a 

o tuto složku bude snížit mimonormativní příspěvek. Další kroky dohodnuté s děkany jsou, že do konce roku bude předložen plán  implementace 

personálního procesního auditu, který by měl proběhnout do konce listopadu. Z toho vyplývající kroky ke snížení nákladů mimonormativu. Bude rád 

informovat o výsledcích personálního auditu. Výsledek toho auditu bude promítnut v rámci reorganizace do konce června 2024. Dále dojde k vypsání 
výběrového řízení na pozici kvestora do listopadu 2024, ale předpokládá, že to bude ještě dříve a je to připravené na příští týden. Předpokládá 

minimálně 6 týdnů okno pro přihlašování. Dále proběhne revize principů projektů IP, tak aby byl využit  princip maximálního využití prostředků z 

projektů. Do centrálních aktivit bude udržen princip poměru mezi mimonormativními a ostatními příjemci. Maximálně ve výši pod ílu 

mimonormativních součástí na dotaci. Metodika pro rozdělení prostředků v roce 2024, kterou chceme s děkany a v kolegiu dokončit před koncem 

roku bude předložena do konce letošního roku. Rádi bychom, aby věci byly metodicky fixované, a to i podíl mimonormativu na př íjmech, které 
budeme mít v příštím roce, a to ještě před jeho začátkem. Tím budeme po všech stranách žít ve větším klidu a jasnosti, jak to všechno proběhne. To 

by mělo zajistit větší stabilitu a směr, kterým se chceme vyvíjet. Až se překlopíme přes krok rozpisu, a začne se řešit metodika, rádi by aby všechny 

mechanismy byly jasné na začátku roku. To nás dlouhodobě trápilo. Je možné teď věci nastavit dopředu. Ze strany hospodářské komise byly 

předloženy dotazy, které se pokusil v nejvyšší možné míře zodpovědět. Velmi rád seznámí i s výsledky personálního auditu. Poděkoval P. Andresovi, 

který dnes upozornil na technický problém v mechanismu PRO a byl okamžitě opraven. Dnes máme 18.10. a máme před sebou rozpis pro rok 2023. 
Doufá, že všichni cítíme že ČVUT potřebuje stabilitu a jeden z hlavních pilířů je rozepsání příspěvků a dotací a pak z rozpočtu, který bude následovat. 

Dnes bychom měli prodiskutovat dohodu a požádal by o souhlasné vyjádření s cestou, kterou se vydají a pak o schválení rozpisu, abychom se dostali 

do další fáze. Je připraven na úplnou diskusi. 

J. Janoušek – v bodu schvalování rozpisu by dnes mělo být hlasování o 2 dokumentech. P. Ripka – v HK se snažili formulovat nějaká usnesení 

komise, jiná jako návrhy usnesení  AS. Komise navrhuje, aby dokument o postupu předložení rozpisu byl předložen AS ke schválení. Považují ho za 
klíčový. K rozpisu mají 2 pozměňovací návrhy. Rektor – dohoda je exekutivní, proto předložil k projednání. Kdyby to mělo otevírat cestu ke 

schválení rozpisu, je pro. P. Ripka – co se týče textu dokumentu pravidel, osobně má vlastní pozměňovací návrh, který nebyl projednán s komisí, 

ale mohl by tam být přidán termín předložení rozpisu pro rok 2024. Metodika má být do konce roku, ministerstvo má termín pro rozpis, rozpis 

DKRVO, takže zda by bylo možné předložit kolegiu ke schválení kolegiu rozpis 2 týdny po předložení dokumentů od ministerstva.  Rektor – do 

měsíce od toho, kdy budeme mít data to je možné. P. Ripka – přečetl návrh usnesení s termínem předložení rozpisu. J. Janoušek – je to pozměňovací 
návrh, který by uvedli jako editaci materiálu. Dotaz na rektora, jestli souhlasí. Rektor – doptal se děkanů, zda je termín v pořádku. Formulace byla 

pozměněna, všichni souhlasili. J. Janoušek – řekli jsme si, že do konce roku bude metodika. Jakmile přijdou v únoru čísla, která se týkají rozpisu, 

nebude se ještě upravovat? Je to postup, který se dělá na některých vysokých školách. Rektor – technický postup se upřesní s děkany.  

https://campuscvut.sharepoint.com/:f:/r/sites/inforek-9utpr/zasedani/obdobi-2023-25/2023-10-18/Rozpis?csf=1&web=1&e=BNgErF
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V. Hlaváč – zásada metodiky je mít rozmyšleno, co se s penězi bude dělat, než budeme vědět, kolik jich bude. Je rozumné projednat metodiku, a 
když přijdou peníze a bude neřešitelná situace, pak bude potřeba ji řešit. J. Janoušek – Domluvili, že do konce roku se schválí zásady metodiky jako 

nový postup na půdě ČVUT. Vnímá, že tento postup AS chce již dlouho. Rektor – metodika bude AS předložena. Nemusí být schválena. P. Ripka 

– navrhuje hlasovat o tomto dokumentu a pak pokračovat v diskusi. Proběhla diskuse o znění usnesení. P. Ripka – požádal o vysvětlení dnešní 

změny. Rektor – byla tam špatná čísla v PRO výpočtu, což bylo opraveno. Byl to problém verzí. V. Kramaříková – změna spočívá ve výpočtu 

hodnoty P, která se změnila v metodice kvůli ÚTVS. Proběhla diskuse o umístění této změny.  

P. Ripka – komise přijala k rozpisu pozměňovací návrhy a navrhuje schválit i ten celek. Uvedl první pozměňovací návrh. Rektor – k tomu proběhla 

diskuse i s kvestorkou. V. Kramaříková – k rezervám neposílali nic, ale s tímto usnesením není problém. P. Ripka – uvedl druhý pozměňovací 

návrh. Rektor – kontrolní mechanismus je podívat se na minulý rok a řešit, co bude letos. Je možné, že peníze už jsou. S návrhem souhlasí. P. Ripka 

– poslední návrh je jeho soukromý. Prostředky vygenerované mimonormativními součástmi podle metodiky jsou zdrojem pro mimonormativ jako 

samofinancování. Naši moudří předchůdci to tam takto měli. Předpokládá, že je to v řádu statisíců. Z hlediska korektnosti by to navrhoval započítat. 
Tím, že se navýšil mimonormativ a musely by se měnit všechny tabulky, navrhuje z toho udělat speciální rezervu. Proběhla diskuse – rektor, P. 

Ripka, V. Kramaříková. K.  

Pilná – bavíme se o pozměňovacích návrzích a děláme v tom chaos. Byla by ráda, kdyby se to oddělilo. K tomuto tématu nejsou úplně podklady a 

nemyslí, že do detailu rozumíme tomu, co se teď řeší. P. Ripka – návrhy prezentované komisí si rektor osvojil, tam jsme téma mohli uzavřít. Rektor 

– problém je v tom, že kvestorka říká, že by se měla změnit metodika nebo rozpis. Jak to teď vyřešit. D. Matějovská – oceňuje 2 návrhy, které prošly 
komisí. Tohle by se mělo začlenit do tvorby metodiky od února. J. Janoušek – toto záleží na rektorovi jako předkladateli. Rektor – vzniká tady 

nesoulad na straně metodiky, kterou stejně měníme a pro příště to můžeme udělat jinak. Anebo nezměníme metodiku a uděláme něco, co bude mít 

dopad do tabulek. Bylo by konzistentní to udělat od příštího roku a správně. L. Lábus – měli bychom to udělat správně i letos pokud to není velký 

problém. Návrh upozorňuje na nějakou chybu, kterou je třeba opravit. J. Janoušek – požádal rektora o rozmyšlení návrhu. L. Lábus – přijde mu 

důležité, aby při schvalování rozpisu bylo jasné, že platí onen další dokument a nebylo to odtrženo. Je potřeba to zanést do usnesení explicitně. Rektor 

souhlasil, proběhla diskuse o doplnění usnesení.  

V. Holuša – není mu jasné, jestli se na komisi hlasovalo o samotném návrhu. P. Ripka – nehlasovalo se o celkovém dokumentu, ale vyvozuje, že 

když většinou prošly pozměňovací návrhy, znamená to, že prošel i samotný dokument. L. Lábus – v komisi se věc brala tak, jak ji brali děkani, že 

to spolu souvisí a navýšení je odsouhlaseno pouze s podmínkou, že se s tím bude něco dělat. V. Hlaváč – má rád, když jsou věci řečeny jednoduše, 

a situaci chápe tak, že hlavní problém, proč to letos trvalo je, že mimonormativ je vysoký. To tak bylo vždycky. Peníze svojí  aktivitou přinášejí 
z velké části fakulty, ústavy jenom trochu. Mimonormativní součásti z velké většiny peníze nepřináší. V okamžiku, kdy je částka obrovská, není 

překvapení, to se děje dlouho. Rektor dohodl s děkany řešení, které říká, že se dotáhne pod 10% příspěvku a peněz RVO pro příštího rektora. Teď to 

bude tak, že děkani proti domluvě dají rektorátu 54 milionů. Chce se zeptat rektora, kolik zaměstnanců rektorát samotný měl, když nastoupil. Rektor 

– posílal v odpovědích, které jsou k dispozici, jaký je narůst režijních pozic. 20 nebo 21. Koluje tu celkové FTE, v sobě míchá režii a projekty. Je to 

o 20 nárůst oproti tomu, kdy nastoupil. Ze 114 na 125 cca.  

V. Hlaváč – včera se ptal bývalého kvestora, kolik bylo lidí na rektorátě za dob, kdy on začínal kolem roku 90. Říkal 65. ČVUT v té době mělo více 

studentů než teď. Zaměstnanci rektorátu neví, jak je financován. Myslí si, že ty peníze přivážejí blaničtí rytíři a nevědí, že ten mechanismus je takový, 

že fakulty je musí vydělat a pak se část těch peněz oddělí na to, aby ta služba rektorátu byla. Ale je to na služby. Ti lidé nevědí, že mají poskytovat 

služby, bylo by dobře, kdyby pracovníci věděli. Rektor – tímto se má zabývat audit, který spustili. Vysvětlil podrobně tok financí na služby. V. 

Hlaváč – přes 10 lidí, kteří jsou v projektovém oddělení, nejsou placeni z režie projektů? Rektor – proto jsou z projektů, ale ne této režie. V. Hlaváč 
– děkani jsou rádi, že jim obstarávají projekty, které jsou tak dobré, že je zaplatí? Rektor – ano, to jsou podpůrné části, které běží v projektech. Jde 

hlavně o kvalitu podpory projektových manažerů. V. Čuba – jejich dlouhodobým cílem je univerzita, která roste nejen v žebříčcích, ale roste i podíl 

v koláči českých VŠ. Jsme přesvědčeni, aby se co největší část prostředků vytvořených na ČVUT vracela tam, kde byly vytvořeny, a to jsou fakulty 

ale i ústavy. Jsou přesvědčeni, že ústavy mají své místo ve struktuře. Myslí, že 10 % mimonormativu je dobré číslo, které nám říká, že se snažíme 

být co nejúspornější a hledáme cesty, jak co nejvíc peněz vrátit, kam vznikly. To byla hlavní myšlenka v pozadí, která vedla v těch jednáních.  

P. Páta – ukázalo se, že situace není dobrá. Ukázalo se to potom, co kvestorka začala připravovat podklady pro dnešní rozpis a dlouhodobě jsme žili 

nad poměry. Měli jsme náklady, které nebyly součásti rozpisu a byly kryty z fondu provozních prostředků. Získali jsme reálný obraz a víme že máme 

přes 50 milionů, které musíme do financování vložit. Jednání bylo dlouhé a náročné, s  děkany se scházeli dlouho a vytvořili postup, který je jediná 

cesta, která nás vede na udržitelnou trajektorii, ale není vyhráno. V. Čuba – teď se bavíme o 10 % z necelých 3 miliard. Kdyby se nám podařilo 

přimět ČVUT k růstu, což tady dlouho nebylo, 10 % by mohlo být veselejší. Rektor – je dobré říct, jaká je jedna z vnějších rolí a služeb rektorátu, 
což je náš posun ve státním financování. V. Holuša – když kouká na klesající miliony, vzbuzuje to lehkou skepsi. Co když audit nedopadne, jak si 

představujeme a nebude jednoduché ho prosadit. Bojí se, abychom další rok neřešili stejnou situaci. Rektor – audit by měl podle odhadů dospět k 20 

% FTE redukci. To se nedá udělat jedním sekem.  

J. Hrdlička – trápí ho těch 50 milionů, které tekly mimo kontrolu. Do čeho ty peníze natekly a kdo je za to zodpovědný? Schválené tabulky 

předpokládají nárůst pro rok 2024, je to realistické? Mimonormativ by pak měl být ještě vyšší než letos. Rektor – letošní rozpis, který je ořezaný, 
ten je na úrovni, co teď je. V příštím roce se začíná od 12 % směrem dolů. Předpoklad nárůstu je o 1.5 %, což vypočítali kolegové z architektury. Je 

to možná konzervativní. Nárůsty budou v tom, co bude přicházet do vysokého školství. Teď se mluví o necelé miliardě do H+K plus 450 milionů do 

RVO. Mluví se o tom, že kromě toho by měla přijít miliarda na excelenci. Pak máme větší šanci, že budeme mít větší podíl. Takže nárůsty budou. Je 

to realistický odhad. Pokud jde o vysvětlení toho prvního, je to jednoduché. Kdyby nám minulý kvestor řekl, že v rámci toho, co jsme si řekli, že 
bude cash flow z betlémského paláce, což není cash flow, nemusel používat rezervy, které měl. Kdyby cash flow bylo, bylo by to dobré, ale bral  to 

z rezerv, a tak jako tak byla redukovaná zátěž na režii. Ale rezervy nejsou a cash flow tam není, takže se to teď vrátilo. Je také potřeba kvůli závazku 

z roku 1994, v paláci tvořit FRIM. Neodteklo to nikam, šlo to do provozu. Systém byl tak drahý, jak byl a přijde nám to příliš. Účetně je to v pořádku, 

ale takto to je vysvětlitelné. J. Hrdlička – s tím se ale musí nějak naložit. Rektor – jedna věc je, že se vyčistí placení za společné budovy. V kolegiu 

se to bude procházet včetně mandatorních nákladů.  

D. Hlaváček – naváže na děkany. Naznali, že ČVUT nevzkvétá. Na začátku volebního období byl provoz rektorátu 100 milionů a v prvním předkladu 

koncem dubna byl 200 milionů. Fakulty za tu samou dobu narostly jenom o 20 % a jde vidět, že reálně klesají. Musíme tuto situaci řešit, jinak dojde 

k podvazování součástí a poklesu univerzity. Snažili se najít řešení a je to to, o kterém se dnes hovoří. Zásadní cíl je, aby byl mimonormativ 10% 

příspěvku a dotace. Rektor – poděkoval za objasnění. Politika je o procentech. Všem děkanům poděkoval za diskusi. Pohledy nejsou stejné, ale 

dospěli ke stejnému závěru. L. Lábus – málokdo z nás čekal, že nárůst by byl předložen v tomto enormním navýšení. Ani děkani to neočekávali, a 
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popravdě za ta léta, co je v AS, je toto opakující se diskuse. Každoroční zábava, kolik si vedení troufne předložit. Pokaždé, když byl nárůst, se slíbila 

restrukturalizace a nikdy k ní nedošlo. Rektor – proto je restrukturalizace zafixovaná a svázaná s dokumentem rozpisu. J. Máca – koeficient 

dýchání byl před lety zrušen a byla to chyba. S ním by takové diskuse být nemusely. Předpokládá, že jeden z důležitých článků v metodice 2024 bude 

suché konstatování, že výše mimonormativu je 10 % z příspěvku a dotace. Rektor – ano, přesně tak by to mělo zaznít v budoucích metodikách. J. 

Hrdlička – co se stane, když AS rozpis neschválí? Rektor – pokusili se představit to, že ta věc je připravená a žijeme ve shodě. Žádá senát, aby 

dokument schválil. Jsou v maximální shodě kolegia děkanů a ředitelů. P. Ripka – nezbývá nám nic než to schválit, protože rektorát je v mínusu, ale 

my jsme jedna účetní jednotka. Správce rozpočtu bude mít problém, protože by neměla být podepisována žádná faktura, ale na konci roku se to stejně 

uhradí. L. Lábus – bylo by to neschválitelné, kdyby se k dokumentu a příslibu nehlásili.  

Usnesení 09-02: AS ČVUT schvaluje „Postup pro přípravu rozpisu mimonormativních součástí“ s editační změnou doplnění následující věty 

na konec dokumentu: Rozpis pro rok 2024 bude Kolegiu rektora předložen ke schválení do 30 dnů po vyhlášení rozpisu rozpočtu vysokých 

škol na rok 2024 a vyhlášení rozpisu institucionální podpory na RVO v roce 2024. 

Počet osob s hlasovacím právem: 37  
Hlasování: 33-0-4 Usnesení bylo přijato.   

Usnesení 09-03: V kontextu schváleného dokumentu "Postup pro přípravu rozpisu mimonormativních součástí" AS ČVUT schválil 

předložený „Rozpis příspěvků a dotací na normativní a mimonormativní financování pro rok 2023“ s tím, že 

1.  v souladu s Metodikou bude proveden odvod prostředků na mimonormativ i od mimonormativních součástí. Tyto prostředky budou 

zdrojem zvláštní rezervy, jejíž použití bude podléhat předchozímu schválení AS 

2. zdroje rozpisu budou navýšeny o zůstatek rezerv z roku 2022 v souladu s Metodikou 

3. Prostředky v kategoriích  

  a) Podpora fakult pod mediánem publikačního bodového výkonu 

  b) Transformační podpora MÚVS 

  c) Podpora přípravy strategických projektů RRF a OP JAK 

budou uvolněny po předložení a schválení zprávy o jejich využití v roce 2022 a plánu na jejich konkrétní využití v roce 2023.  

Počet osob s hlasovacím právem: 37 

Hlasování: 28-0-9 Usnesení bylo přijato.   

 

4. Schválení podstatných změn v NPO 

V. Kramaříková – představila nutné změny v dokumentu. P. Ripka – komise o tomto bodě nejednala. Je to spíše rozvojová záležitost. Za sebe by 

schválil.  

Usnesení 09-04: AS ČVUT souhlasně projednal předložené podstatné změny projektu „Transformace formy a obsahu vysokoškolského 

vzdělávání na ČVUT“ v rámci Národního plánu obnovy pro oblast VŠ. 
Počet osob s hlasovacím právem: 38 

Hlasování: 38-0-0 Usnesení bylo přijato.   

5. Volební komise pro volby do AS ČVUT pro obvod nefakultních součástí 

J. Janoušek – zapomněli tuto komisi schválit. Tradičně ji tvoří členové AS, kteří jsou z nefakultních součástí. Od P. Andrese má souhlas, že by byl 

ochoten v této komisi pracovat a jsou potřeba další 2 členi. Dalšími navrhovanými členy jsou L. Vykydal a J. Janoušek.  

Usnesení 09-05: AS ČVUT schválil dílčí volební komisi pro volby do AS ČVUT pro nefakultní součásti v tomto složení: P. Andres (předseda), 

L. Vykydal, J. Janoušek. 

Počet osob s hlasovacím právem: 35 

Hlasování: 33-1-1 Usnesení bylo přijato.   

6. Různé 

Rektor – v posledních dnech vedli s J. Janouškem diskuse, že některé procesy by bylo třeba projít, přenastavit, tak aby odpovídaly pravidlům, která 

jsou mu známa. Kontrolní procesy, zápisy a tak dále. Bude rád spolupracovat a pokud bude potřeba, rád tomu pomůže. J. Janoušek – v poslední 

době měl rektor poznámky k některým procesům v AS. Snažíme se mít co nejlepší postupy a nejzdravější sebereflexi, a vnímáme všechny poznámky. 

Souvisí to také s tím, že před nějakou dobou otevřeli k případným změnám jednací řád AS. Pokud některé postupy nejsou zcela jasné a případná 

změna by zlepšila situaci a vyjasnila je, je možné prodiskutovat v legislativní komisi. Podněty berou od celé akademické obce a budou navrženy 

změny do jednacího řádu. 

Dále chtěl v tomto bodě prodiskutovat téma zrušení řádného říjnového zasedání, které se mělo konat 25.10.2023. Rektor nemůže na zasedání, a 

zároveň se díval na body, které by měly být předloženy. Všechny 3 body jsou takové, že není nezbytně nutné je schválit 25. 10., a pokud budou 

schváleny později, nic se nestane. V souvislosti s tím navrhuje zrušit řádné zasedání. J. Vokřínek – nedá se některý z bodů schvalovat per rollam? 

https://campuscvut.sharepoint.com/:f:/r/sites/inforek-9utpr/zasedani/obdobi-2023-25/2023-10-18/NPO%20podstatne%20zmeny?csf=1&web=1&e=DsJo3h


České vysoké učení technické v Praze 

Zasedání Akademického senátu ČVUT 

Termín zasedání: 10. mimořádné zasedání AS ČVUT, 18. 10. 2023 

 

5 
 

J. Janoušek – všechny body schvaluje AS dle zákona a musí se tak stát na zasedání. Nejbližší zasedání je tedy až 29. 11. a body předložené na 25.10 

budou posunuty.  

Dále – byli požádáni o poskytnutí zástupce do komise výběrového řízení pro provozovatele kavárny ve Frágnerově galerii. Přihlásila se  mu D. 

Matějovská. Zeptal se, zda jsou další zájemci. V. Hlaváč – popsal podrobně situaci a problém provozu a těžkosti nové ředitelky Frágnerovy galerie. 

Rektor – vysvětlil situaci ohledně prostor pod FG. D. Matějovská – konkretizovala principy provozu a financování FG. Rektor – V. Hlaváč spíš 

myslel údržbu budovy, což jde za námi. V. Hlaváč – galerie je pro ČVUT příležitost, a nejen pro architekty. Doporučil, co by mohla konkrétně 
ředitelka FG dělat. Rektor – souhlasil a doplnil, co univerzita připravuje v dalších prostorách Betlémského paláce a B. kaple. V. Kramaříková – 

připomněla některé těžkosti kolem provozu, nových prostor a výběru provozovatele kavárny a restaurace. D. Hlaváček – předchozí provozovatel byl 

schopen si najít všechny prostředky sám, podpora ředitelky je správný princip. Je ale potřeba procesní podpora. V organizačním řádu je pod paní 

kancléřkou, která nemůže být partnerem architektonických výstav a řešilo se s rektorem, že by se zřídila galerijní rada. Pomohlo by, kdyby měla 

někoho, s kým se může radit a nebyla na to sama. Způsob financování je ze strany ČVUT velkorysý a může to tak fungovat. Rektor – galerijní rada 
vznikla, jen ještě nebyla svolána. V. Holuša – kdy by mohla kavárna začít fungovat? V. Kramaříková – odhad byl říjen, ten se nestihl, takže snad 

začátek roku. J. Janoušek – prostor je krásně zrekonstruovaný. Rektor – letos má betlémská beseda tolik akcí, že snad bude v plusu. V únoru vznikne 

studentský klub pod nádvořím. J. Janoušek – na prosincové zasedání by si vyžádali prezentaci, aby viděli, jak jsou plány připraveny a co už se 

udělalo, jak bude rozděleno přízemí a podobně. Rektor – mechanismus je nastaven v organizační struktuře, ale rádi to ukážou.  

K. Brůhová – dotaz na trojvýzvu OP JAK. Podle jejích informací navrhlo několik součástí zařadit do projektu „trojvýzvy“ i vznik dětské skupiny na 
ČVUT. Zároveň se ale proslýchá, že byl tento záměr z příprav projektu na rektorátní úrovni vyřazen. Ráda by se zeptala, jak to s dětskou skupinou 
tedy je a zda se počítá s jejím zřízením.  Rektor – u tohoto projektu před pár lety byl a fandí tomu. Chce, abychom se mohli starat o děti studentů a 

studentek. Příští týden mají diskusi, jak to udělat správně a nic není rozhodnuté. V. Kramaříková – podněty jsou na stole, alokace není tak velká, 

jako jsou požadavky, a je nutné vybrat priority, které jsou a je to předmětem diskuse. D. Hlaváček – k věci bude jednání v pondělí a je to téma, o 

kterém se s děkany bavili. P. Páta ho hodně prosazuje a je velká podpora doktorandů i mladých akademiků.  

P. Ripka – pokračování z hospodářské komise. Komise žádá rektora o zdůvodnění výdajů za poradenské a právní služby na rektorátu. Nějaké 

informace dostali, ale chtějí popis konkrétních výstupů a provedených služeb. Za tyto služby rektorát v roce 2022 zaplatil 27 milionů. Dále je komise 

názoru, že převody z fondu provozních prostředků do FRIMu byly sice pro navýšení k placení bubenečské koleje a komise nemá námitky proti účelu. 

Ale takové přesuny podléhají odsouhlasení AS. Další bod je ten, že komise navrhuje, aby se AS usnesl o uvolnění prostorů v budově na Jugoslávských 
partyzánů s ohledem k přesunu části rektorátu do betlémské kaple. Dále komise navrhuje usnesení AS, kde  AS žádá doplnit do Zprávy o hospodaření 

na str. 36  
“Fakulta strojní: 935 360 920 Kč za nesplacenou část návratné finanční výpomoci FS ČVUT. Poslední věc je, že komise navrhuje usnesení pro AS, 

že žádá o písemné odpovědi na dotazy pro rektorát. Otázka je, jestli usnesení, které navrhuje chce AS hlasovat ještě teď. Rektor – věci, co se týkají 

kontrolní činnosti podléhají určitému procesnímu postupu, který vyplývá se zákona. Až budeme mít správný procesní postup nastaven, nemá problém 
to udělat a vyjasnit si tyhle věci. Z hlediska mandátu AS je to v pořádku a důležité je to, že o věcech, které jsou v průběhu kontroly je potřeba 

diskutovat v kontrolní skupině nominované senátem. Tato skupina, než je všechno prodiskutováno o tom nemluví. Nemohou nikam psát 

mezivýsledky a podle zákonného postupu bude rád spolupracovat. Je potřeba se na procesy podívat a pak se na výsledky podíváme. Týká se to otázky 

1 a 5. Ty ostatní věci si řekneme. J. Janoušek – P. Ripka zmínil 5 témat, požádal by rektora, aby se ke každému nějak vyjádřil. To, co rektor nyní 

uváděl, to jsou jeho konkrétní poznámky k některým procesním postupům v AS. Už inicioval, aby v legislativní komisi s těmito poznámkami 
pracovali s případným cílem vylepšení naších postupů. P. Ripka – schválili jsme zprávu o hospodaření s výhradami tak trochu na dluh.   Měly by se 

vyjasnit věci, které jsme řešili při schvalování. Není to kontrola, je to splacení dluhu, že jsme něco schválili s tím, že tam jsou výhrady a budou 

vyjasněny. Rektor – poradenské služby už řešil. Budou vypracovány zprávy do konce roku plus nějaký měsíc, jelikož se jedná o 3 roky. Jde tam o 

živé kauzy, v odpovědích jsou obecné informace. Tyto zprávy jsou náročná věc, ale budou dodány. J. Janoušek – my potřebujeme konkrétně ujasnit, 

jestli odpověď dostaneme během měsíce nebo nedostaneme. Rektor – říkal časový rámec první měsíc příštího roku. To by mělo být připraveno. J. 

Janoušek – podrobněji se to bude řešit na komisi.  

Další téma byl přesun z fondu provozních prostředků do FRIMu, který byl učiněn minulý rok v souvislosti s rekonstrukcí Bubenče a neprošel senátem. 

Rektor – předloží se zpětně. P. Ripka – není potřeba, bylo schváleno dodatečně v rámci Zprávy o hospodařejní, je to apel do budoucna. J. Janoušek 

– dále tam byl dotaz na prostory v souvislosti se stěhováním rektorátu do Betlémského paláce. Některé části už se přestěhovaly, takže co s těmi 

prostory dělat dále. Rektor – souvisí to s dislokací, potřebou oprav. To si mohou vyjasnit, je to prostá záležitost. J. Janoušek – dalo by se říct 
souhrnně, jak jsou prostory využívány. V. Kramaříková – její kancelář využívají pro Euroteq, kancelář po R. Holém využívá někdo od G. Achtenové 

a Boháček. Rektor – v zasedací místnosti sedí senát, v bývalé kanceláři senátu sedí bezpečnostní řízení  . V. Kramaříková – mnoho lidí, kteří 

nastoupili během covidu, byli na homeoffice a neměli je kam usadit. Rektor – v betlémském paláci je ještě část místností, která se musí vyřešit, aby 

se tam dala přesunout věda a výzkum. J. Janoušek – na některém dalším zasedání by se téma stěhování rektorátu mohlo diskutovat. Senátory to jistě 

bude také zajímat. Rektor – řešíme teď posuny, které nám možná ještě zvýhodní pozici, a jednáme. Budeme o tom informovat ideálně ve chvíli až 
to jednání nějak dopadne. J. Janoušek – 4. záležitost byla zpráva o hospodaření 2022. Rektor – máme to tam skoro vždy. J. Janoušek – senát to 

s tím schválil, ale zřejmě chybou to z ní zmizelo, když byla poslána. V. Kramaříková – letos to nebylo ani v požadavku. Zpráva už byla zaslána na 

ministerstvo a požadavek přišel až poté. Nemá problém to doplnit a poslat aktualizované na ministerstvo, ale možná bude potřeba přeschválit. 

Proberou to s P. Ripkou. J. Janoušek – poslední byly odpovědi k dotazům na činnost rektorátu. P. Ripka – bylo to k dokumentu, kde bylo popsáno, 
kdo co na rektorátu dělá. Bylo jim řečeno, že obdobná věc se dělá pro audit, takže nemá smysl to dělat 2x. Kromě toho tam ale jsou dotazy i jiného 

druhu, které s auditem nesouvisí. Rektor – podívají se na to spolu a doladí. J. Janoušek – v listopadu se k tomu kdyžtak vrátíme.  

J. Tywoniak – upozornil všechny na to, že v jejich atriu je výstava, na které se podílel. Pošle pozvánku. L. Vykydal – pozval všechny na běh 17. 

11,. má velkou tradici, již 70 let. Bude se konat od 9:00 v oboře Hvězda do asi 13:00. Rektor – ještě pár dní probíhá výstava 4 hudebníků, kteří tvoří 

různé věci v lapidáriu pod Betlémskou kaplí. J. Janoušek – všem poděkoval za účast a konstruktivní jednání a ukončil zasedání.  

Usnesení 09-06: AS ČVUT ruší své řádné zasedání dne 25. 10. 2023. 

Počet osob s hlasovacím právem: 38  

Hlasování: 34-0-4 Usnesení bylo přijato.   
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Zapsala: doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D. 

Michaela Urbanovská 

 

Korektura:  

Radek Zeman 

předseda AS ČVUT 

 

 

 

 

  



České vysoké učení technické v Praze 

Zasedání Akademického senátu ČVUT 

Termín zasedání: 10. mimořádné zasedání AS ČVUT, 18. 10. 2023 

 

7 
 

7. Příloha: Záznam hlasování 

 

HLASOVÁNÍ č. 1 

18.10.2023 13:44:49 

 1. Schválení programu 9. zasedání AS ČVUT 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil program 9. zasedání s přidáním bodu Schválení dílčí volební komise pro volby do AS ČVUT na nefakultních 

součástech. 

________________________________________________________________________________________ 
 

 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 

 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 

 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 

 Ing. Ondřej Váňa  Omluven 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 

 Ing. Michal Kuchař  Pro 

 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Nepřítomen 

 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 

 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 

 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 

 Bc. Stěpán Tichý  Pro 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 

 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Pro 

 Václav Holuša  Pro 

 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 

 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 

 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Pro 

 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Omluven 

 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Omluven 

 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Omluven 

 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 

 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 

 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Omluven 
 Ondřej Štorc, Bc.  Pro 

 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 

 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Nepřítomen 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 

 Aneta Ševčenková   Nepřítomen 

 Thuy Dung Ha  Pro 

________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 18 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 

Pro: 35 (78%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Omluveno: 6 

Nepřítomno: 4 
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HLASOVÁNÍ č. 1 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 2 
18.10.2023 14:21:41 

 3. Schválení Rozpisu příspěvků a dotací 2023 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schvaluje „Postup pro přípravu rozpisu mimonormativních součástí“ s editační změnou  doplnění následující věty 

na konec dokumentu: Rozpis pro rok 2024 bude Kolegiu rektora předložen ke schválení do 30 dnů po vyhlášení rozpisu 
rozpočtu vysokých škol na rok 2024 a vyhlášení rozpisu institucionální podpory na RVO v roce 2024.  

 

________________________________________________________________________________________ 
 

 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 

 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 

 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Ing. Ondřej Váňa  Omluven 

 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 

 Ing. Michal Kuchař  Pro 

 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 

 Ing. Martin Šťastný  Nepřítomen 

 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 

 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 

 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 

 Bc. Stěpán Tichý  Zdržel se 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 

 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Zdržel se 

 Václav Holuša  Zdržel se 

 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 

 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 

 Jakub Ťukal  Pro 

 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Omluven 

 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Omluven 

 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Omluven 

 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 

 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 

 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Omluven 
 Ondřej Štorc, Bc.  Pro 

 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 

 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 

 Aneta Ševčenková   Nepřítomen 
 Thuy Dung Ha  Zdržel se 

________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 19 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 

Pro: 32 (71%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 4 (9%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
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Omluveno: 6 

Nepřítomno: 3 

HLASOVÁNÍ č. 2 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 3 

18.10.2023 15:19:09 

 3. Schválení Rozpisu příspěvků a dotací 2023 

Hlasování o usnesení 

V kontextu schváleného dokumentu "Postup pro přípravu rozpisu mimonormativních součástí" AS ČVUT schválil předložený 

„Rozpis příspěvků a dotací na normativní a mimonormativní financování pro rok 2023“ s tím, že 

1.  v souladu s Metodikou bude proveden odvod prostředků na mimonormativ i od mimonormativních součástí. Tyto 
prostředky budou zdrojem zvláštní rezervy, jejíž použití bude podléhat předchozímu schválení AS 

2. zdroje rozpisu budou navýšeny o zůstatek rezerv z roku 2022 v souladu s Metodikou 

3. Prostředky v kategoriích  
  a) Podpora fakult pod mediánem publikačního bodového výkonu 

  b) Transformační podpora MÚVS 
  c) Podpora přípravy strategických projektů RRF a OP JAK 

budou uvolněny po předložení a schválení zprávy o jejich využití v roce 2022 a plánu na jejich konkrétní využití v roce 2023. 

 

________________________________________________________________________________________ 

 

 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Zdržel se 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 

 Ing. Ondřej Váňa  Omluven 

 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 

 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Zdržel se 

 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 

 Ing. Martin Šťastný  Nepřítomen 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 

 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 

 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 

 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Zdržel se 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 

 Lucie Kadrmasová  Zdržel se 

 Václav Holuša  Zdržel se 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 

 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Zdržel se 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 

 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 

 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 

 Ing. Jan Kašpar  Omluven 

 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Omluven 
 Bc. Tim Petrášek  Zdržel se 

 Bc. Olga Vafková  Omluven 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 

 RNDr. Petr Olšák   Pro 

 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Omluven 

 Ondřej Štorc, Bc.  Zdržel se 
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 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 

 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 

 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Pro 

 Thuy Dung Ha  Zdržel se 

________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 19 hlasů 

Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 28 (62%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 9 (20%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Omluveno: 6 

Nepřítomno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 3 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 4 
18.10.2023 15:24:42 

 4. Schválení podstatných změn v NPO 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT souhlasně projednal předložené podstatné změny projektu „Transformace  

formy a obsahu vysokoškolského vzdělávání na ČVUT“ v rámci Národního plánu obnovy pro oblast VŠ. 

________________________________________________________________________________________ 

 

 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 

 Ing. Ondřej Váňa  Omluven 

 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 

 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 

 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 

 Ing. Martin Šťastný  Nepřítomen 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 

 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 

 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 

 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Pro 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 

 Lucie Kadrmasová  Pro 

 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 

 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 

 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 

 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 

 Ing. Jan Kašpar  Omluven 

 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Omluven 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 

 Bc. Olga Vafková  Omluven 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 

 RNDr. Petr Olšák   Pro 

 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Omluven 
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 Ondřej Štorc, Bc.  Pro 

 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 

 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 

 Aneta Ševčenková   Pro 

 Thuy Dung Ha  Pro 

________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 19 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 

Pro: 37 (82%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Omluveno: 6 

Nepřítomno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 4 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 5 

18.10.2023 15:29:20 

 5. Volební komise pro volby do AS ČVUT pro obvod nefakultních součástí 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil dílčí volební komisi pro volby do AS ČVUT pro nefakultní součásti v tomto složení: 
P. Andres (předseda) 

L. Vykydal 

J. Janoušek 

________________________________________________________________________________________ 

 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 

 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 

 Ing. Ondřej Váňa  Omluven 

 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 

 Ing. Michal Stejskal   Pro 

 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 

 Ing. Martin Šťastný  Nepřítomen 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 

 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 

 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 

 Kateřina Pilná   Zdržel se 
 Bc. Stěpán Tichý  Pro 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Nehlasoval 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 

 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Václav Holuša  Pro 

 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 

 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 

 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 

 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 

 Ing. Jan Kašpar  Omluven 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Omluven 

 Bc. Tim Petrášek  Pro 

 Bc. Olga Vafková  Omluven 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
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 RNDr. Petr Olšák   Pro 

 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 

 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Omluven 
 Ondřej Štorc, Bc.  Pro 

 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 

 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Nehlasoval 
 Mgr. Libor Vykydal  Proti 

 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Pro 

________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 19 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 

Pro: 33 (73%)  Proti: 1 (2%)  Zdrželo se: 1 (2%)  Nehlasovalo: 2 (4%) 

Omluveno: 6 

Nepřítomno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 5 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 6 

18.10.2023 15:37:43 

 6. Různé 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT ruší své řádné zasedání dne 25.10.2023. 

________________________________________________________________________________________ 

 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 

 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 

 Ing. Ondřej Váňa  Omluven 

 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 

 Ing. Michal Stejskal   Pro 

 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Zdržel se 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 

 Ing. Martin Šťastný  Nepřítomen 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 

 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 

 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 

 Kateřina Pilná   Zdržel se 
 Bc. Stěpán Tichý  Pro 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Zdržel se 

 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 

 Lucie Kadrmasová  Zdržel se 
 Václav Holuša  Pro 

 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 

 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 

 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 

 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 

 Ing. Jan Kašpar  Omluven 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Omluven 

 Bc. Tim Petrášek  Pro 

 Bc. Olga Vafková  Omluven 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
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 RNDr. Petr Olšák   Pro 

 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 

 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Omluven 
 Ondřej Štorc, Bc.  Pro 

 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 

 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 

 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Pro 

________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 19 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 

Pro: 33 (73%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 4 (9%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Omluveno: 6 

Nepřítomno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 6 - SCHVÁLENO 
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